
de VVD fractie zou graag de volgende vraag stellen bij agendapunt 1.5 van BEM woensdag:

Afgelopen zaterdag heeft Duncan het Eurovisie Song Festival gewonnen voor Nederland.
De VVD denkt dat het een geweldige kans voor Utrecht stad en provincie is als de Jaarbeurs de 
Nederlandse editie van het festival in 2020 kan organiseren.  
Het Eurovisie songfestival een internationaal verbindend evenement dat breed draagvlak heeft onder 
de bevolking en niet in de laatste plaats bij delen van de LHBTI gemeenschap.
De vraag aan het college is simpel:
Is het college bereid met de gemeente Utrecht, EBU en de Jaarbeurs mee te denken over de kansen 
die het Eurovisie songfestival biedt voor onze regio en te verkennen welke rol voor de provincie 
passend zou zijn?


